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Skatteudvalget 2020-21
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 243 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Hvornår forventer ministeren at finde en holdbar løsning for SIFA TV-Bingo, som mini-

steren gav udtryk for i forbindelse med behandlingen af lovforslag nr. L 106? 

 

Svar 

Jeg er opmærksom på, at når der skal betales mere i afgift, betyder det, at overskuddet bli-

ver mindre, hvis ikke omkostningerne reduceres eller indtjeningen øges. Det vil sige, at 

såfremt spilvirksomhederne ønsker at opretholde det samme overskud som før afgiftsfor-

højelsen fra 20 til 28 pct., må de tilpasse deres spil. 

 

Som jeg tidligere har oplyst, gælder der dog i dag nogle begrænsninger for onlinebingo 

udbudt via TV, der reducerer mulighederne for at tilpasse spillet til afgiftsforhøjelsen. 

 

Bl.a. i forbindelse med behandlingen af lovforslag nr. L 106 (2020-21) om ændring af bl.a. 

lov om afgifter af spil, gav jeg udtryk for, at Skatteministeriet gerne ville se på en justering 

af de begrænsninger for afvikling af TV-bingo, der er fastsat ved bekendtgørelse, da SIFA 

i deres høringssvar havde givet udtryk for, at begrænsningerne var medvirkende til, at 

SIFA TV-bingo ikke kunne tilpasse deres spiludbud til afgiftsstigningen.  

 

Skatteministeriet vil fortsat gerne se på mulige ændringer af bekendtgørelsen i dialog med 

SIFA. 
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